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ZÁPIS  
A USNESENÍ  ZE ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA   

OBCE  PODOLÍ  
č. 24 z 21.září 2009 

 
  

Zasedání bylo zahájeno starostou obce  v 18.30   hod, na zasedání přítomno 4 členů 
zastupitelstva. Nepřítomen Dostalík-mimo území republiky, Novák-neomluven,Šebesta-
pozdější příchod. 

 
Starosta pověřil : 

Předsedajícího zasedání  sebe      

určil   
Zapisovatele zápisu   Dočkalíková     

Ověřovatele zápisu   Filipko,Vlček     

 

1. Projednání a schválení programu zasedání 

 
    Zastupitelstvu obce Podolí byl starostou obce  navržen ke schválení následující  

program zasedání: 
 

 
1.Zahájení 
2.Kontrola usnesení a zpráva z činnosti a plnění úkolů zastupitelstva od   posledního  
zasedání zastupitelstva obce                                                                                                                                  
3. Projednání žádosti ČEZ Distribuce,a.s.pro manžele Heviánkovi .  
4.Nabídka služeb k získání dotace z evropských fondů 
5.Projednání a schválení rozpočtového opatření č.2 
6.Žádost o příspěvek na dovoz obědů 
7.Různé,pošta,závěr, 
Návrh  na rozšíření programu podal starosta.Návrh je o projednání a schválení rozpočtového 
opatření č.2.,Žádost o příspěvek na obědy. 
 

•        Výsledek hlasování  : 

Pro : 4    

Zdržel se : 0     

Proti : 0          
Návrh byl zařazen do bodu č.5.,6.Body následující posunuty v číselné řadě.Hlasování o 
rozšíření programu. 



•      Usnesení 01/24-09 bylo   schváleno  4  hlasy z celkového počtu 7 členů zastupitelstva 
obce. 

18.46.hod se dostavil zastupitel Šebesta. 
 
2.) Kontrola usnesení a zpráva z činnosti a plnění úkolů zastupitelstva od posledního   
      Zasedání zastupitelstva obce 
 Zprávu o činnosti starosty obce a zastupitelstva včetně plnění přijatých usnesení přednesl 
starosta obce. Zpráva je součástí tohoto dokumentu, založena jako příloha č.1  

 Ke správě starosty nebyly otázky ani připomínky.Všichni berou na vědomí. 
 

  

 
        

 

3.) Projednání žádosti ČEZ Distribuce,a.s.pro manžele Heviánkovi 
.Zastupitelstvo souhlasí se žádostí ČEZ Distribuce,a.s.pro manžele Heviánkovi a se vstupem 
na obecní pozemky. 

 

•        Výsledek hlasování  : 
Pro : 5   

Zdržel se : 0    

Proti : 0          

•       Usnesení   03/24-09 bylo schváleno 5 hlasy z celkového počtu 7 členů zastupitelstva obce. 
 

4.) Nabídka služeb k získání dotace z evropských fondů 
        .Návrh byl přednesen starostou ve znění připravené smlouvy s firmouAPPRO AGRO 
s.r.o.(z požadavkem úhrady před  provedenou  službou)..                                                                                                  

          

•        Výsledek hlasování  : 
Pro : 3   

Zdržel se : 2     

Proti : 0           

•       Usnesení 04/24-09 nebylo  schváleno.     
5.) Projednání a shválení rozpočtového opatření č.2  
 

        .Návrh na projednání rozpočtového opatření č.2 přednesl starosta.Příloha č.2 přiložena 
k zápisu.                                                                                                   

         •        Výsledek hlasování  : 
Pro : 5   

Zdržel se : 0     

                        Proti : 0        
 

•        Usnesení 05/24-09 bylo schváleno 5 hlasy z celkového počtu 7 členů 
zastupitelstva obce. 



 
   
6.) Žádost o příspěvek na dovoz obědů 
        .Starosta přednesl žádost skupiny obyvatel o poskytnutí příspěvku na dopravu.Tento 
příspěvek by činil 60kč na den,což představuje cca.15 000kč za rok.  

 
•        Výsledek hlasování  : 

 Pro : 0   

                        Zdržel se :  0    

                        Proti :  5     

 
K Přednesené žádosti proběhla diskuze. 
•        Usnesení 06/24-09  nebylo schváleno 5 hlasy z celkového počtu 7 členů zastupitelstva 
obce. 

7.) Různé,pošta,závěr  
 

Zařazen návrh p.Šebesty na čištění koryta. 

Dán protinávrh p.Vlčka-navrhuje navrácení již vyplacených peněz na úpravu koryta 
potoka.Důvod-koryto není ve správě obce. 

•        Výsledek hlasování  : 

 Pro : 3 Dočkalíková,Filipko,Vlček  

                        Zdržel se :  1   Šebesta 

                        Proti :  1   Sehnula 

•        Usnesení 07/24-09 nebylo  schváleno 3 hlasy z celkového počtu 7 členů 
 

7.)Závěr  
 Zasedání bylo ukončeno poděkováním starosty za účast v 20.55hod. 

 

 

……………………………………………….             

ing. Lubomír Sehnula – starosta obce                

 

 

 

 ............................................................                        .................................................................. 

    Filipko - ověřovatel                              Šebesta - ověřovatel  

 


